
 

Publicatieverslag vergadering 3 sepember 2024 

1. Opening en vaststellen agenda 

Vergadering wordt geopend door de voorzitter. Het nieuwe forumlid wordt verwelkomt. Zij zal 

plaatsnemen in het forum voor de regio Limburg. We wensen haar veel succes en plezier in 

deze functie. 

Het forumlid voor de regio Groningen zal per direct haar taken neerleggen. Met de regio 

Groningen zijn we in gesprek wie er vervolg gaat geven aan deze functie.  

 

2. Resume, verslag van 7 mei 

Verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. Hierop zijn geen reacties meer 

gekomen. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen bestuur/ledenraad 

- Ingekomen stuk Prijzen  

Vanuit het veld komt er veel geluid komt over de prijzen in de vorm van 

gebruiksvoorwerpen. Inschrijfgeld voor de Eventing ligt vrij hoog en staat niet in 

verhouding tot de prijzen. Dit wordt op een later moment nogmaals geagendeerd. 

 

4. Reglementswijzigingen voorstellen door werkgroep 

- De meeste voorgestelde veranderingen in het reglement zijn verduidelijkingen qua tekst of 

het plaatsen van dezelfde tekst op de juiste plek in het reglement. 

Volgende wijzigingen zijn voorgesteld en besproken waarbij paardenwelzijn de rode draad 

is: 

- Het aanscherpen van het paardenwelzijn door toevoegingen te doen over het gebruik van 

de zweep, de sporen de hand en het gebruik van verbaal agressief gedrag. Het gebruik 

van de zweep zou in lijn worden getrokken met de FEI en er wordt voorgesteld dat alleen  

een ondersteunende tik is toegestaan. 

- Ook voor het paardenwelzijn wordt gesproken over de koelmogelijkheden op het 

wedstrijdterrein. Deze zullen in meerdere maten aanwezig moeten zijn. 

- Met in het achterhoofd dezelfde gedachte namelijk paardenwelzijn is er een voorstel 

neergelegd voor het verplichtstellen van minimaal 60 min tussen de dressuurproef en het 

springparcours. Dit om op een rustige manier harnachement te wisselen en een goede 

warming-up te bieden voor de opgaven die een combinatie te wachten staan. 

- Omdat losrijterreinen van springen en de cross vaak verder uit elkaar liggen wordt 

voorgesteld om, in deze gevallen, een extra toezichthouder in de vorm van een springjury 

in te zetten.  

- Voor de indooreventingwedstrijden en derby’s wordt het voorstel gedaan om één en 

dezelfde naam aan te houden namelijk indoor of outdoor derby. Er wordt gesproken over 

het verplicht stellen van minimaal 2 onderdelen waarin springen en de crosscountry deel 

uitmaken. Snelheden worden aangepast naar beneden om zo de veiligheid een boost te 

geven. 

 

 

 

 

 



 

 

 

- Ook wordt er binnen het forum nagedacht over een nieuwe klasse die niet verplicht zal 

worden: de klasse B-intro: 

De klasse B-intro biedt beginnende ruiters en paarden een laagdrempelige en veilige 

kennismaking met de Eventingsport. 

De nieuwe klasse  bevat eenvoudigere parcoursen dan de huidige klasse B(lang) 

waardoor ruiters en paarden vertrouwen kunnen opbouwen. Onder toeziend oog van 

bevoegde ontwerpers en TA’s kan er gebouwd worden aan de nodige conditie en 

vaardigheden om klaar te zijn voor de klasse B. 

De klasse B-intro zal een klasse zijn die verreden wordt onder het geldende 

disciplinereglement eventing. Er zal een registratie plaatsvinden van winstpunten zodat 

een combinatie kan zien waar deze staat. Een startpas zal hierin nodig zijn om deze 

resultaten vast te leggen. 

 

5. Wijzigingen voor harnachementgids 

Een aantal wijzigingen voor de harnachementgids voor 1 oktober worden besproken. 

- Bitringen zijn in het onderdeel dressuur klasse Z niet toegestaan omdat er gereden wordt 

volgens de FEI reglementen. Besloten wordt dit zo te houden om ruiters die de overstap 

maken naar de FEI wedstrijden de kans te geven om ervaring op te doen met dit 

reglement.  

- Voorgesteld wordt om mondstukken van leer niet meer toe te staan en alleen nog 

mondstukken toe te staan die omkleed zijn met leer. Dit omdat de meeste bitten die alleen 

van leer zijn niet voldoen aan de eisen die de KNHS hieraan stelt en deze het 

paardenwelzijn niet bevorderen. Hier stemt het forum mee in. 

- De verplichting voor de keelriem in de crosscountry fase wordt voorgesteld vanuit 

veiligheidsoverwegingen. Ook hier stemt het forum mee in. 

- De verduidelijking van de martingaalstopper wordt akkoord bevonden door het forum. Een 

enkele stopper per teugel is toegestaan. Daarmee wordt ook besloten de ‘adjustable rein’ 

niet langer toe te staan. 

- Ook de band van leer die gebruikt mag worden moet in vanaf 1 oktober op enigerwijs 

bevestigd zijn aan het tuig zodat deze niet meer van de hals kan glijden. 

 

6. Handleiding crossbouw herschrijven 

Crossbouw is een hot topic binnen onze sport. We hebben een handleiding waarin een aantal 

toevoegingen zijn gedaan waardoor de samenhang van dit document is zoekgeraakt. Dit 

document zal moeten worden herschreven om zo te voldoen aan de laatste richtlijnen en het 

een prettig werkbaar document te maken. 

 

7. WVTTK en Rondvraag 

Er wordt een vraag ingebracht over afgelasting van wedstrijden. Het kost zeker in de Eventing 

enorm veel geld in het voortraject om de wedstrijd op poten te zetten. Wanneer er door 

bijvoorbeeld weersomstandigheden toch moet worden afgelast is een organisatie verplicht de 

inschrijfgelden te retourneren. Hierdoor worden grote verliezen geleden is het voor 

wedstrijden niet meer haalbaar om het jaar erop te organiseren. De vraag is dan ook of wij 

hierover willen meedenken. 

 


